

COLOMBIA

Carambolo Lohas Beans

InterAmerican
COFFEE



Farm Information

Country: Colombia
Region: Bruselas, Huila
Farm: Regional Coffee
Altitude: 1.780 - 1.900 masl.

Lohas Beans was founded with a mission to revolutionize the coffee industry by prioritizing sustainability, quality, and ethical practices. The brand's name, "Lohas," stands for "Lifestyles of Health and Sustainability," reflecting their deep commitment to promoting a healthier planet and a better life for coffee growers and consumers alike.

Lohas Beans started by forging direct relationships with coffee farmers in some of the world's most renowned coffee-growing regions. By cutting out middlemen and ensuring fair prices, they empowered these farmers and invested in sustainable farming practices. This approach not only guaranteed the highest quality beans but also supported the long-term health of the land and the communities that depend on it.

Today, Lohas Beans is recognized not just for its superior coffee but also for its leadership in ethical sourcing and environmental stewardship. The brand continues to innovate and inspire, bringing together coffee lovers who care about quality, sustainability, and making a positive difference in the world.



Coffees

Juicy	Lively	Citric
Creamy	Balanced	
Starfruit	Milk-Chocolate	Citric

Varieties: Typica, Bourbon, Timor Hybrid

Processing: Washed

Grade: Excelso EP



InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany
Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland
Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom
Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

www.interamericacoffee.de

KOLUMBIEN

Carambolo Lohas Beans

InterAmerican
COFFEE



Farm Information

Land:	Kolumbien
Region:	Bruselas, Huila
Farm:	Regional Coffee
Anbauhöhe:	1.780 - 1.900 masl.

Lohas Beans wurde mit dem Ziel gegründet, die Kaffeeindustrie zu revolutionieren, indem Nachhaltigkeit, Qualität und ethische Praktiken in den Vordergrund gestellt werden. Der Markenname „Lohas“ steht für „Lifestyles of Health and Sustainability“ (Lebensstil der Gesundheit und Nachhaltigkeit) und spiegelt das tiefe Engagement des Unternehmens für einen gesünderen Planeten und ein besseres Leben für Kaffeebauern und Verbraucher gleichermaßen wider.

Lohas Beans begann mit dem Aufbau direkter Beziehungen zu Kaffeebauern in einigen der bekanntesten Kaffeeanbaugebiete der Welt. Durch das Ausschalten von Zwischenhändlern und die Gewährleistung fairer Preise stärkten sie diese Bauern und investierten in nachhaltige Anbaumethoden. Dieser Ansatz garantierte nicht nur die höchste Qualität der Bohnen, sondern unterstützte auch die langfristige Gesundheit des Landes und der Gemeinden, die von ihm abhängen.

Heute ist Lohas Beans nicht nur für seinen hervorragenden Kaffee bekannt, sondern auch für seine führende Rolle bei der ethischen Beschaffung und dem Umweltschutz. Die Marke ist weiterhin innovativ und inspirierend und bringt Kaffeeliebhaber zusammen, denen Qualität, Nachhaltigkeit und eine positive Veränderung der Welt am Herzen liegen



Kaffees

Saftig	Lebendig	Zitrisch
Cremig	Ausgewogen	
Sternfrucht	Milchschokolade	Zitrus

Varietäten: Typica, Bourbon, Timor Hybrid

Aufbereitung: Washed

Grade: Excelso EP



InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany
Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland
Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom
Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

www.interamericacoffee.de